
Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Malšice dne 7.2.2024 
 

Přítomni:  

Ida Černá 

Radka Křivánková 

Šárka Jindrová 

Hana Frantíková 

Lenka Hejná 

 

Omluven: 

Emil Kubašák 

 

Host: 

Kristina Zůbková – ředitelka ZŠ a MŠ Malšice 

 

 

Program:  

1. Prezence členů školské rady. 

 

2. Školská rada konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů, a proto je usnášení 

schopná.  

 

3. Školská rada poukázala na nutnost aktualizace Zřizovací listiny – pověřen p. Kubašák jako 

čen jmenovaný zřizovatelem – tedy Obcí Malšice. Dále nutno aktualizovat Volební řád. 

 

4. Paní ředitelka a zástupci pedagogických pracovníků ve školské radě poukazovali na 

nedostatek výukových a volnočasových prostor pro žáky ZŠ. Školní družina, ač má 5 oddělení, 

má k dispozici pouze jednu stabilní místnost – školní klub – v ostatních případech musí 

využívat volné třídy. 

 

Učitelé nemají k dispozici odpovídající sborovnu, která by pojmula celý učitelský sbor. 

Učitelky ŠD rovněž nemají žádné zázemí (kabinet). 

 

Situace se pravděpodobně ještě zhorší vzhledem k velkému počtu předškolních dětí. Je 

pravděpodobné, že budou otevřeny 2 první třídy – v tom případě však zanikne školní klub a ŠD 

přijde o poslední vyhrazenou místnost. 

 

V souvislosti s nedostatkem vnitřních učebních prostor byl opět zmiňován i požadavek 

venkovní učebny a venkovního mobiliáře.  

 

5. Paní Frantíková sdělila, že existuje zájemce o vybavení posilovny – nicméně až po snížení 

ceny nabízených věcí na reálnou hodnotu. 

 

6. Paní Frantíková participuje na organizaci soutěží pro ZŠ týkajících se logicko-finanční 

gramotnosti a bezpečnosti na internetu. Zašle bližší odkazy, aby se naše ZŠ mohla případně 

zapojit. 

 

Zápis zpracovala: Ida Černá 

 

V Malšicích dne 14. 2. 2024 


